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Call for Papers
International Seminar on Interrelationships between Contraception, Unintended Pregnancy and Induced Abortion 
Addis Ababa, Ethiopia, 1-3 December 2008
Organized by the IUSSP Scientific Panel on Abortion and Ipas-Ethiopia

Deadline for submission of abstract: 23 May 2008. 
The objective of this seminar is to document, stimulate and advance research on interrelationships between contraception, unintended pregnancy and induced abortion, by bringing together researchers who are developing and applying innovative approaches to studying these issues. The seminar will address issues related to abortion decision making and the prevention of unplanned pregnancy among individuals and couples, as well as the macro or aggregate-level relationships between these behaviours including trends over time and differences among population groups and across countries. This area of research is of high priority and is at a stage where it would benefit greatly from scientific exchange.

This seminar will provide an opportunity for researchers to present results from new studies and guide future work in this area.  It will bring together researchers who are working on different aspects of these issues in order to advance knowledge of the linkages between the different components, and provide a more comprehensive understanding of how to prevent unintended pregnancy. Papers may be country-specific or comparative, on developed or developing countries, quantitative and/or qualitative. Additional aims of the seminar are to increase networking between researchers and to facilitate linkages and coordination across disciplines, countries and research institutions.

A full announcement and description of this seminar is available at http://www.iussp.org/Activities/abortion/call08.php
The IUSSP Scientific Panel on Abortion invites researchers in the field to submit a detailed 500-1000 word abstract (and if the authors wish, a full paper which must be unpublished) and fill out the online submission form before 23 May 2008 directly to the IUSSP website at: http://www.iussp.org/Activities/abortion/submissions/login.html
Abstracts and papers may be submitted in English, French or Spanish. However, the working language of the meeting is English, and presentations must be made in English. 

Applicants will be informed whether their paper is accepted by 15 July 2008. 
Participants must submit their complete paper by 27 October 2008. 

For further information, please contact Susheela Singh (ssingh@guttmacher.org).
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Appel à communications
Séminaire international sur les interrelations entre contraception, grossesse non désirée et avortement provoqué
Addis-Abeba, Ethiopie, 1-3 décembre 2008
Organisé par le Comité scientifique de l’UIESP sur l’avortement et Ipas-Ethiopie. 

Date limite pour la soumission des résumés : 23 mai 2008.

L’objectif de ce séminaire est de documenter, de stimuler et de faire progresser la recherche sur les interrelations entre contraception, grossesse non désirée et avortement provoqué en réunissant des chercheurs qui développent et utilisent des approchantes innovantes pour étudier ces questions. Ce séminaire traitera des enjeux relatifs à la prise de décision d’avorter et à la prévention des grossesses non désirées à l’échelon individuel ou du couple mais aussi des interrelations qui existent entre ces comportements au niveau macro ou agrégé, y compris les tendances et les différences entre les différents groupes de population et les différents pays. Ce thème de recherche constitue actuellement une importante priorité et, à ce stade, un échange scientifique sur cette question sera particuli&eg rave;rement bénéfique. 

Ce séminaire offrira aux chercheurs une opportunité de présenter les résultats de nouvelles études et d’orienter la recherche dans ce domaine. Il réunira des chercheurs travaillant sur différents aspects de cette problématique afin de faire progresser notre connaissance des liens qui existent entre ces différentes composantes et permettre une meilleure compréhension de cette question dans le but de prévenir les grossesses non désirées. Les communications pourront porter sur un pays en particulier ou une comparaison entre plusieurs pays, sur des pays développés ou en développement, et sur des approches quantitatives et/ou qualitatives. Un autre objectif de ce séminaire est de renforcer les relations de travail et la coordination entre chercheurs de différentes disciplines et de différents pays et les   institutions concernés par ces questions. 

Une description complète en anglais de ce séminaire est accessible par Internet à l’adresse suivante: http://www.iussp.org/Activities/abortion/call08.php
Le Comité scientifique de l’UIESP sur l’avortement invite les chercheurs dans ce domaine à soumettre un résumé détaillé de 500-1000 mots (et si les auteurs le souhaitent, une communication complète, à condition que celle-ci n’ait pas fait l’objet d’une publication auparavant) et à remplir le formulaire de candidature en ligne avant le 23 mai 2008 http://www.iussp.org/Activities/abortion/submissions/login.html
Les résumés et les communications peuvent être soumis en anglais, en français ou en espagnol mais l’anglais sera la langue de travail à cette réunion et les présentations devront se faire en anglais.

Les candidats seront informés de l’acceptation de leur proposition avant le 15 juillet 2008. 
Les participants doivent soumettre leur communication complète avant le 27 octobre 2008. 

Pour plus d’information, veuillez contacter Susheela Singh (ssingh@guttmacher.org).

